
 
Aan: 
de heer C.H. Kloos 
 
(i.a.a. de overige statenleden) 
 
 
 
 
 
 
 
Assen, 9 maart 2005 
Ons kenmerk 10/5.5/2005001354 
Onderwerp: Beantwoording onbeantwoorde vragen in de Statencommissie RIM  
op 17 januari 2005 
 
 
 
Geachte heer Kloos, 
 
U hebt een aantal vragen gesteld naar aanleiding van de vergadering van de Staten-
commissie RIM van 17 januari 2005, die betrekking hebben op een aantal ruimtelijke 
plannen in de gemeente De Wolden. 
 
 
Vraag 1 
Bent u bereid het beroep van de gemeente de Wolden op de knelpuntenpot te her-
overwegen voor wat betreft de drie seniorenwoningen in Koekange en het project  
Dijkhuizen 60-62 te Ruinerwold? Zo neen, waarom niet, als u toch voldoende kennis 
hebt van de situatie ter plekke en de Drentse gemeenten toch voldoende eigen be-
leidsruimte wilt bieden? 
 
 Antwoord 
 Nee, tenzij de gemeente alsnog aangeeft dat er een voorziening aanwezig is 

op het gebied van zorg en dat er een contract is met een zorgaanbieder. 
 
 
Vraag 2 
Mogen wij van u vernemen binnen welke termijn de procedure ex artikel 19 van de 
Wet op de Ruimtelijke Ordening (WRO) ten behoeve van het Tonckenshuis afgewik-
keld wordt? 
 
 Antwoord 
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 Wij hebben van de gemeente nog geen aanvraag om een verklaring van geen 
bezwaar ex artikel 19 van de WRO ontvangen.  

Vraag 3 
Wat is de reden dat de afhandeling van de projectsubsidie voor het multifunctionele 
dienstencentrum in Koekange zo lang moest duren, waren de criteria niet duidelijk? 
Bent u het met ons eens dat er best wat meer verantwoordelijkheid bij de desbetref-
fende gemeente gelegd mag worden en dat niet de provincie de pretentie moet heb-
ben dat zij alles zelf moet regelen? Bent u het met ons eens dat er meer sprake moet 
zijn van onderling vertrouwen, zodat er praktischer gewerkt kan worden? 
 
 Antwoord 
 De subsidie moest door de gemeenten worden aangevraagd voor 1 oktober 

2004. De besluitvorming heeft inmiddels plaatsgevonden. Dit is een alleszins 
redelijke termijn van afdoening. De criteria voor de toekenning van de subsi-
die zijn duidelijk en staan vermeld in de Nota multifunctionele dienstencentra. 
Wij zijn het met u eens dat de gemeente inzake lokale voorzieningen verant-
woordelijkheid heeft. Dit is ook de basis geweest waarop invulling is gegeven 
aan de regeling. De gemeente heeft zelf bepaald aan welke projecten zij het 
geld wil besteden. 

 
Hoogachtend, 
 
gedeputeerde staten van Drenthe, 
 
 
 
 
 , secretaris , voorzitter 
 
jh/coll.  
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